
Lief bestuur 21/22, 
 
Lieve Wini, Romeo, Daan, Sophie en Jesse, 
 
 
Met veel trots mogen jullie terugkijken op wat jullie het afgelopen jaar hebben neergezet 
voor onze vereniging. We hebben met plezier gelezen hoe jullie hier met een glimlach op 
terugkijken in jullie jaarverslag. Daarnaast geeft de eigen schrijfstijl van jullie verslag en van 
ieder persoonlijk stukje hieraan een originele draai, wat heel leuk is om te lezen!  
 
Aan het jaarverslag is te zien dat jullie op veel gebieden zijn gegroeid. Jullie hebben goed 
gereflecteerd op hoe het afgelopen jaar is gelopen, en wij hopen niet alleen dat alle lessen 
worden doorgegeven naar de volgende besturen, maar dat jullie deze zelf ook bij je blijven 
dragen. Jullie hebben goede stappen gezet in de verdere professionalisering, zoals de 
overstap naar een nieuw kasboek systeem, en de stijgende lijn van Pegasus voortgezet.  
 
Een belangrijke verandering dit jaar is het nieuwe bestuurslid, de commissaris Educatie. 
Hierover hebben wij het afgelopen jaar veel contact gehad, maar wij hebben alle vertrouwen 
gehad dat het jullie zou lukken om de vorm te maken voor het nieuwe zesde (!) bestuurslid. 
Jullie hebben veel moeite gestopt om de functie rond te krijgen en dit is jullie goed gelukt. De 
lijntjes zijn getekend, en het is aan het nieuwe bestuur om deze verder in te kleuren. Met 
jullie voorbereiding hebben wij geen twijfel dat dit goed gaat komen. 
 
Daarnaast hebben jullie ook een grote pluim verdiend voor de almanak. Deze commissie 
hebben jullie halverwege het jaar in korte tijd opgezet, die vervolgens in razendsnel tempo 
een - gaan wij vanuit - prachtige almanak hebben neergezet. Daar mogen jullie trots op zijn! 
 
Deze almanak is er natuurlijk met een reden: het vierde lustrum van het vliegende paard! De 
vereniging bestaat alweer twintig jaar, en dat hebben jullie goed gevierd. Naast de lustrum 
evenementen hebben wij ook veel enthousiasme over de andere evenementen, reizen en 
weekenden gehoord. Op het knallende lustrumfestival aan het einde van het jaar was het 
ook leuk om te zien dat ook oud-leden en zelfs docenten zich altijd nog welkom voelen bij de 
vereniging, en is het jaar prachtig afgesloten.  
 
Al met al zijn wij als RvA natuurlijk ontzettend trots op jullie en is het bovenal ook erg mooi 
om te lezen hoe jullie naar elkaar toe zijn gegroeid en waardering over elkaar uitspreken. 
We hebben jullie op professioneel vlak zien groeien en het beste uit jullie zelf zien halen. 
Hopelijk kijken jullie, net als wij, terug op heel mooi Pega-jaar! 
 
 
 
Heel veel liefs, 
 
Raad van Advies 21/22, 
Rianne van der Meer, Nina de Waard, Isa van Nieuwkoop, Anne Geertjes en Tessa 

Bisschops 

 


